
Protokół Nr IV/15 

 

Z sesji Rady Gminy Dłutów, która odbyła się w dniu 9 marca 2015 roku w Domu Kultury w 

Dłutowie ul. Polna 3. 

 

Obradom przewodniczył Krzysztof Janas  – Przewodniczący Rady Gminy Dłutów. 

Sesję rozpoczęto o godz.13
00

, a zakończono o godz. 15
40

. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) radni 

2) sołtysi 

3) zaproszeni goście 

wg załączonych list obecności. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015 – 2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dłutów w 2015 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dłutów na lata 2015-2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2015 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Pabianickiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Pabianickiego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru części wsi Ślądkowice  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/64/11 Rady Gminy Dłutów z dnia 

28 listopada 2011 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru części wsi Dłutów 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków od osób fizycznych w 

drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

17. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w 2014 r. w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Dłutów. 

18. Informacja w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu. 



19. Interpelacje i zapytania. 

20. Wolne wnioski. 

21. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Obrady IV sesji Rady Gminy Dłutów otworzył i prowadził Krzysztof Janas – 

Przewodniczący Rady Gminy Dłutów.  

Powitał radnych, wójta gminy, sołtysów i zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

 Radni oraz wójt gminy nie zgłaszali wniosków i uwag do porządku obrad. 

Punkt 3 

Przyjęcie protokółu z III sesji. 

 

 Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy zgłaszają wnioski do 

protokółu z obrad III sesji Rady Gminy Dłutów jak również o przyjęcie protokółu bez 

odczytywania. Protokół był dostępny do zapoznania się w biurze rady jak również przed 

obradami IV sesji Rady Gminy. Radni nie zgłaszali wniosku o odczytywanie protokołu. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia protokółu z III sesji 

Rady Gminy Dłutów bez odczytywania. Protokół przyjęty został jednogłośnie. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 Wójt Gminy Grażyna Maślanka – Olczyk zabierając głos przedstawiła radnym 

sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

 

 Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Huta Dłutowska. Nadanie nazwy ulicy jest konieczne 

dla nadania numerów porządkowych i oznaczenia posesji znajdujących się przy w/w drodze. 

Uzasadnienie do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 8/15) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr IV/19/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 



Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015 – 2020. 

 

 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dłutowie Izabela Getler 

przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu. Następnie Pani kierownik GOPS oraz Pani Wójt Gminy udzieliły odpowiedzi na 

pytania radnej B. Szymańskiej dotyczące pracy zespołu interdyscyplinarnego jak również 

finansowania działań wskazanych w Gminnym Programie Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 9/15) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr IV/20/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dłutów w 2015 roku. 

 

 Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Dłutów w 2015 r. wraz z uzasadnieniem. Uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 10/15) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr IV/21/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

 Wójt Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki wraz z 

uzasadnieniem. Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 11/15) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr IV/22/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów 

na lata 2015-2025. 

 

 Skarbnik Gminy Katarzyna Olkusz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów na lata 2015-2025 wraz z autopoprawką. 



 

Poinformowała, że w związku z proponowaną autopoprawką do projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Dłutów polegającą na przeniesieniu zwiększenia planu wydatków 

kwocie 180.333 zł z wydatków bieżących do planu wydatków majątkowych zmianie ulegają 

następujące pozycje prognozowane dla roku 2015 WPF: 

Kolumna 2.1 – wydatki bieżące – zamiast kwoty 10.948.137,29 zł powinno być 

10.767.804,29 zł (minus 180.333 zł); 

Kolumna 2.2 – wydatki majątkowe – zamiast kwoty 1.016.284,13 zł powinno być 

1.196.617,13 zł (plus 180.333 zł); 

Kolumna 8.1 – różnica między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi – zamiast 

kwoty 997.135,13 zł powinno być 1.177.468,13 zł (plus 180.333 zł); 

Kolumna 8.2 = różnica między dochodami bieżącymi, skorygowanymi o środki a wydatkami 

bieżącymi, pomniejszonymi o wydatki – zamiast kwoty 1.026.274,13 zł powinno być 

1.206.607,13 zł (plus 180.333 zł); 

Kolumna 9.5 – wskaźnik jednoroczny – zamiast 8,23% powinno być 9,65%; 

Kolumna 9.6 – dopuszczalny wskaźnik spłaty zobowiązań obliczony w oparciu o plan 3 

kwartałów 2014 r. dla lat 2016-2018 powinien wynosić odpowiednio 10,72%, 10,18% i 

10,16% zamiast 10,25%, 9,71% i 9,69%. 

Kolumna 9.6.1 - dopuszczalny wskaźnik spłaty zobowiązań obliczony w oparciu o wykonanie 

roku 2014 r. dla lat 2016-2018 powinien wynosić odpowiednio 10,55%, 10,02% i 10,16%  

zamiast 10,08%, 9,54% i 9,69%. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką (druk RG 12/15) pod 

głosowanie. Przy 15 głosach „za” uchwała Nr IV/23/15 została podjęta i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2015 r. 

 

 Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

2015 rok a następnie proponowaną autopoprawkę do projektu polegająca na: 

1) w załączniku nr 2 – zmiany w planie wydatków opis do zwiększenia planu wydatków w 

kwocie 180.333 zł zapisane dla „wydatków bieżących związanych z realizacją zadań 

statutowych jednostek budżetowych” w rozdziale 75814 otrzymuje brzmienie: 

 

758   Różne rozliczenia  180 333,00   

  75814 Różne rozliczenia finansowe 180 333,00   

    Wydatki majątkowe, z tego: 180 333,00   

    

Zwrot części dotacji na budowę sali sportowo-
widowiskowej w Dłutowie do Ministerstwa Sportu i 
Turystki w związku z otrzymanym zwrotem podatku 
VAT 

180 3,00   

 



2) w załączniku nr 3 – plan wydatków majątkowych budżetu Gminy Dłutów na 2015 rok po 

dziale 754 dodaje się dział 758 rozdział 75814 – Różne rozliczenia finansowe z planem 

wydatków w kwocie 180.333 zł na „Zwrot części dotacji na budowę sali sportowo-

widowiskowej w Dłutowie do Ministerstwa Sportu i Turystki w związku z otrzymanym 

zwrotem podatku VAT”. Zmianie ulegają również podsumowania tabeli. 

 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką (druk RG 13/15) pod 

głosowanie. Przy 15 głosach „za” uchwała Nr IV/24/15 została podjęta i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego. 

 

Sekretarz Gminy Jolanta Pietras przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Sekretarz dodała, iż przekazanie środków finansowych umożliwi sfinansowanie umowy-

zlecenia z doradca metodycznym zatrudnionym przez Powiatowy Ośrodek Doskonalenia 

Nauczycieli i Doradztwa Metodycznego w Pabianicach. Uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 14/15) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr IV/25/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego. 

 

  Wójt Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Pabianickiego na realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej Dłutów-

Leszczyny Duże” w wysokości 66.000,00 zł. Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 15/15) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr IV/26/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru części wsi Ślądkowice . 

 

 Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru części wsi Ślądkowice. Uzasadnienie do projektu uchwały 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt dodała, że po dokonaniu analizy istniejących uwarunkowań przestrzennych, zapisów 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dłutów 



postanowiono przystąpić do opracowania zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmujące udokumentowane złoże surowców mineralnych w w/w 

miejscowości. 

 Radna B. Szymańska zwróciła się z zapytaniem jak wydobycie i wywóz surowców 

mineralnych będzie miało wpływ niszczenie dróg gminnych na tym terenie? 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, iż właściciela złóż Gmina może zobowiązać do 

partycypacji w kosztach utrzymania drogi. 

 Radny A. Banaś zabierając głos poruszył sprawę ponoszenia kosztów za sporządzenie 

zmian planu zagospodarowania przestrzennego. 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, iż koszty te ponosi wnioskodawca i jeżeli te 

zmiany nie zostały by przyjęte przez poszczególne instytucje, które wyrażają na nie zgodę to 

ryzyko jest po stronie wnioskodawcy. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 16/15) pod głosowanie. Przy 14 

głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” uchwała Nr IV/27/15 została podjęta i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/64/11 Rady Gminy Dłutów z dnia 28 

listopada 2011 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru części wsi Dłutów. 

 

 Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk przedstawiając projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr X/64/11 Rady Gminy Dłutów z dnia 28 listopada 2011 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru części wsi Dłutów poinformowała, iż w trakcie przeprowadzania procedury 

planistycznej Marszałek Województwa Łódzkiego negatywnie zaopiniował zmianę 

przeznaczenia na cele nierolnicze gruntów rolnych stanowiących użytki klasy III. W związku 

z powyższym zmianie ulegają granice obszaru objętego planem z wyłączenie użytków 

rolnych klasy III. Uzasadnienie do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 17/15) pod głosowanie. Przy 11 

głosach „za” i 4 głosach „wstrzymujących się” uchwała Nr IV/28/15 została podjęta i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków od osób fizycznych w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

 Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk przedstawiając projekt uchwały w sprawie 

zarządzenia poboru podatków od osób fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso stwierdziła, że konieczna jest w 

związku ze zmianą niektórych sołtysów po przeprowadzonych w ostatnim czasie wyborów w 



związku z upływem czteroletniej kadencji. Stawki prowizji nie ulegają zmianom i pozostają 

na dotychczasowym poziomie. Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 18/15) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr IV/29/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

 Wójt Gminy przedstawiając projekt poinformowała, iż powyższy projekt został 

przygotowany z tych samych powodów jak projekt poprzedniej uchwały. Stawki prowizji dla  

inkasentów również nie ulegają zmianom i pozostają na dotychczasowym poziomie. 

Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 19/15) pod głosowanie. Przy 14 

głosach „za” uchwała Nr IV/30/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu (jeden 

radny wyszedł z obrad). 

 

Punkt 17 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w 2014 r. w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Dłutów. 

 

 Radni zapoznali się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2014 r. w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Dłutów. Sekretarz Gminy J. Pietras przedstawiła wyjaśnienia do przedłożonego 

sprawozdania. Radni nie zgłaszali pytań do przedłożonego sprawozdania. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 18 

Informacja w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu. 

 

 Radni zapoznali się z informacją dotyczącą prawidłowego rozliczenia dotacji 

udzielonej Gminnemu Ludowemu Klubowi Sportowemu w Dłutowie na realizacje w 2014 r. 

zadania „Rozwój sportu na terenie Gminy Dłutów” jak również informacją dotyczącą 

przyznania dotacji w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu w 2015 r. W 2015 r. dotacje 

przyznano w wysokości 40.000 zł. Gminnemu Ludowemu Klubowi Sportowemu w Dłutowie 

oraz 5.000 zł. Dłutowskiemu Klubowi Motorowemu. Informacje stanowią załącznik do 

protokołu. 

Radni nie zgłaszali pytań do przedłożonych informacji. 



 Radna E. Kandyba zgłosiła uwagę dotyczącą „prawidłowego” korzystania z 

gruntowych dróg gminnych przez użytkowników motocykli i kładów.  

 

Punkt 19 

Interpelacje i zapytania. 

 

 Radny M. Wierzbowski zgłosił potrzebę naprawy dróg gminnych po okresie 

zimowym. 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, iż w najbliższym czasie odbędzie się objazd 

wszystkich dróg gminnych celem ustalenia wymaganych napraw. 

 Radna E. Senderecka zwróciła się z zapytaniem, jakie jest zainteresowanie 

wydzierżawieniem nieruchomości w Hucie Dłutowskiej? 

Wójt Gminy stwierdziła, iż na dzień dzisiejszy trudno jest określić jak będzie z 

wydzierżawieniem. Przetarg został ogłoszony na dzień 24 marca 2015 r. 

 Radna M. Skrobek poruszyła sprawę prowizji sołtysów i zwrócił się z zapytaniem czy 

nie było by możliwe założenie odrębnych kont bankowych dla sołtysów celem dokonywania 

przez podatników wpłat podatku. 

Odpowiedzi udzieliła A. Wyrwa - radca prawny informując, iż nie ma takiej możliwości. 

 Radna E. Senderecka zgłosiła również potrzebę naprawy podmurówki przy szkole w 

Dłutowie. 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, iż sprawa ta wiąże się z przebudową drogi 

wojewódzkiej i rozwiązaniem sprawy skrzyżowania. 

 Radna B. Szymańska zwróciła również uwagę na bardzo niebezpieczny odkryty 

głęboki rów przy drodze powiatowej (ul. Główna) za nieruchomością, na której mieści się 

budynek szkoły. 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, iż rów ten znajduje się w obrębie drogi 

wojewódzkiej i wszelkie rozwiązania będą realizowane przy przebudowie tej drogi i 

znajdującego się tam skrzyżowania. Przy przebudowie przewiduje się tam wykonanie ronda. 

 Radny A. Banaś zwrócił się z zapytaniem czy Starostwo Powiatowe w Pabianicach 

udzieliło już odpowiedzi dotyczącej oznakowania dróg powiatowych na terenie naszej 

gminy? 

Wójt Gminy poinformowała, że Gmina nieotrzymana jeszcze w tej sprawie odpowiedzi.  

 

Punkt 20 

Wolne wnioski. 

 

 Sołtys wsi Czyżemin oraz wsi Orzk poruszyli sprawę psów wałęsających się po 

poszczególnych miejscowościach i zwrócenie w jakiś sposób właścicielom psów uwagi w tej 

sprawie. 

 Sołtys wsi Orzk zwrócił uwagę na sprawę pomocy rodzinom wielodzietnym i czy taka 

na terenie Gminy Dłutów jest uwzględniana np. przy opłatach za „śmieci” czy karta dużej 

rodziny. 



Kierownik GOPS poinformowała, że rodzin z terenu Gminy Dłutów, które posiadają taką 

kartę korzystają z ulg, zniżek oferowanych przez państwo, województwo i powiat. Gmina 

Dłutów nie proponuje tym rodzinom żadnych zniżek. 

 Sołtys wsi Ślądkowice zwrócił uwagę na brak oznakowania na drodze powiatowej 

przy wyjeździe ze strażnicy OSP w tej miejscowości. 

 Mieszkaniec wsi Stoczki-Porąbki złożył na ręce przewodniczącego Rady Gminy trzy 

pisma o udzielenie informacji w sprawach, które go interesują a następnie zwrócił się z 

pytaniami do Wójta Gminy: 

1) czy przedstawiciele policji byli tylko na zebraniu zorganizowanym w związku z 

wyborami sołtysa we wsi Stoczki-Porąbki? 

2) czy właściciel gospodarstwa rolnego w Dłutowie może wylewać gnojowice, kiedy 

uważają i nie zgodnie z przepisami? 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, że przedstawiciele policji otrzymali harmonogram 

wszystkich zebrań wiejskich a byli obecni na zebraniu w Drzewocinach i w Stoczkach-

Porąbkach. Natomiast od dnia 1 marca może być wylewana gnojowica na pola i właściciel ma 

24 godziny na jej przeoranie. Natomiast, kiedy Pan zgłaszał tą sprawę w m-cu lutym 

uzyskaliśmy informację wyjaśniającą, iż w gospodarstwie była awaria i w związku z nią było 

jednorazowe usuwanie gnojowicy ze zbiorników. 

 Radny Z. Matuszewski zgłosił uwagi dotyczące odbioru „śmieci” od mieszkanki 

sołectwa Dąbrowa. 

 Przewodniczący obrad przedstawił odpowiedź na pismo Pana J. Suflidy na pismo 

dotyczące reasumpcji uchwały Nr XXVIII/193/13 Rady Gminy Dłutów z dnia 19 grudnia 

2013 r. w sprawie uchylenia uchwały Nr X/65/11 dotyczącej przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru geodezyjnego 

Świerczyna, którą wypracowały komisje rady na posiedzeniu w dniu 24 lutego 2015 r. 

Następnie przedstawił pismo trzech właścicieli działek w Budach Dłutowskich składających 

zastrzeżenie dotyczące budowy przepompowni sieci kanalizacyjnej na ich działkach.  

Wójt Gminy odpowiadając w tej sprawie poinformowała, iż na zebraniu w sołectwie były 

rozmowy na temat budowy kanalizacji, ale były to tylko rozmowy i na dzień dzisiejszy nie 

ma żadnych ustaleń do przystąpienia do takiej inwestycji. 

 Następnie Wójt Gminy złożyła życzenia wszystkim sołtysom z okazji obchodzonego 

w dniu 11 marca „Dnia sołtysa”. 

 

Punkt 21 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zamknął obrady IV sesji 

Rady Gminy Dłutów. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała J. Pstrokońska 

 


